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KAŞ BELEDİYE MECLİSİ

01.10.2024 TARİHLİ EKİM AYI MECLİS TOPLANTI TUTANAĞI 

MECLİS BAŞKANI            : Erol DEMİRHAN

MECLİS KATİPLERİ          : Hacer BİLGİÇ – Uğur GUNCAN 

                                                        TOPLANTIYA KATILAN UYELER

Erkan DEMİRCİ, İsmail ŞAH YILMAZ, Aşkın YENİER, Şükrü KOÇAK, Halil İbrahim İĞLİ, Hacer BİLGİÇ, Uğur UNAL, Cihan
KARAGUL, İbrahim NİŞANCI, Mehmet ÇOTUR, Mehmet KOCAER, Uğur GUNCAN, Fırat DEMİRCİ, Talat BOLEL, Hüseyin SERTÇELİK,
Mehmet KOÇYİĞİT, Ramazan YILDIRIM, Murat YILMAZ, Muzaffer GÖKÇUL, Mehmet KESTEN

                                                    TOPLANTIYA KATILMAYAN UYELER

Recep SARICA, Adil ARSLAN, Halil ARIKAN, Cemil TUFAN, Nurgün ERDOĞAN 

TOPLANTI TARİHİ           : 01.10.2024

TOPLANTI SAATİ             :  14:00 

           2024 YILI EKİM AYI MECLİS TOPLANTISI BİRİNCİ BİRLEŞİMİN BİRİNCİ OTURUMU

Belediye Başkanlığınca 26.09.2024 tarih ve E35742720 sayılı yazı ile belediye meclis üyelerine 5393 sayılı Belediye Kanunu’nun 20. Maddesi
gereğince toplantı çağrısı yapılmış olup, çağrı gereğince 01.10.2024 tarihinde Salı günü saat 14:00’da Belediye Toplantı Salonunda toplanıldı.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN : Ekim ayımızın toplantımızın Kaş’ımıza milletimize hayırlı ve uğurlu olmasını diliyorum. Geçmiş ayda
okullarımız açıldı. Yeni dönem Kaş’ımıza öğrencilerimize ve öğretmenlerimize hayırlı olsun. Öğrencilerimiz ve öğretmenlerimiz temizlik ve servis
konusunda biraz rahatsız onlarda umarım ki kısa zamanda aşılır ve öğrencilerimiz ve öğretmenlerimiz rahata kavuşur.

Gündemimizin 1. Maddesi   Açılış ve yoklama.

Mazeretli olan arkadaşlar var. Adil Arslan, Halil Arıkan, Recep Sarıca, Cemil Tufan ve Nurgün Erdoğan mazeretlerinden dolayı toplantıya
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katılamadı.  Mazeretli sayılmalarını oylarınıza sunuyorum. Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Açılış yoklamamız tamam.

Gruplar adına söz almak isteyen arkadaş varsa buyursun. Tamam. Dilek ve temennilerde konuşalım.

Gündemimizin 2. Maddesine geçiyoruz. İlçemizde düzenlenecek olan III. Kaş Yağlı Pehlivan Güreşinin yapılması için belirlenmiş olan
12.10.2024 tarihinin 19.10.2024 tarihi olarak değiştirilmesi konusunun görüşülmesi

Halil İbrahim İĞLİ (CHP): CHP grubu olarak uygundur.

Fırat DEMİRCİ (AKP): Uygundur Başkanım.

Mehmet KESTEN (MHP): Uygundur.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN : Oylarınıza sunuyorum. Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Hayırlı uğurlu olsun.

Gündemimizin 3. Maddesi Çukurbağ Mahallesi 244 ada 2 parsel numaralı, Belediyemize ait 28093/51807 hisse oranlı (561,86 m2)
miktarındaki hissenin, diğer hissedarı olan Engin Murat ÖZGİN tarafından satın alma talebinin görüşülmesi.

Geçen mecliste de gündeme gelmişti ama düşündüğünüz de buranın satılması konusunda başkana yetki verilmesi için oylarınıza sunuyorum.
Sizlerde biliniz ki ederini değerini bulursa, isteğimiz şekilde gelişirse satacağız. Eğer olmazsa da illa satılacak diye bir şey yok. Evet bu konuda
Grupların görüşleri nelerdir.

Halil İbrahim İĞLİ (CHP): Uygundur.

Fırat DEMİRCİ (AKP): Uygundur Başkanım.

Mehmet KESTEN (MHP): Uygundur.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN : Oylarınıza sunuyorum. Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Hayırlı uğurlu olsun.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN : Gündemimizin 4. Maddesi 20252029 Yıllarını Kapsayan Yatırım Programı taslağının görüşülmesi.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Evet bu konuda Grupların görüşleri

Halil İbrahim İĞLİ (CHP): Uygundur.

Fırat DEMİRCİ (AKP): Uygundur Başkanım.

Mehmet KESTEN (MHP): Uygundur.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Oylarınıza sunuyorum. Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Hayırlı uğurlu olsun.
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Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN : Gündemimizin 4. Maddesi 20252029 Yıllarını Kapsayan Stratejik Plan taslağının görüşülmesi.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Söz almak isteyen.

Mehmet KESTEN (MHP): MHP grubu adına söz almak istiyorum. Bu planlar içerisinde düğün ve etkinlik salonları adı altında tesisler
kazandırılıyor. Devamı da inşallah belediyemizin maddi durumuna bağlı olarak gerçekleşir. Söylemek isteğimiz şu var Karadağ Mahallemizde projesi
çizilmiş, ödeneği yapılmamış ama müteahhit te ihalesi yapılmış temel atma aşamasına gelmiş tesisin projesi var bu maddeler içerisinde yatırım olarak
gözükmüyor bu konuda bilgi edinmek istiyorum başkanım.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Arkadaşlar Karadağ konusu sık sık gündeme geldi. Karadağ’da yapılan projede içeriğini incelediniz mi
bilmiyorum Karadağ’dan için çok amaçlı nedir;  İhtiyaç olarak düğün salonu yanına bahçesi vs. ama Karadağ’da yapılan tiyatro salonu, spor salonu
çok büyük bir proje yanılmıyorsam ihale bedeli 39 milyon olması lazım.

Mehmet KESTEN (MHP): 30 Milyon.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  30 Milyon yapılasıya kadar 60 milyon şuanda Belediyemizin mali yapısı bu projeye uygun değil. Bunu
yapsak paramız yok. Bununla birlikte tasarruf tedbirleri kapsamında projeler kısıtlanıyor. Yapacağımız projelerde amacına da uygun olması lazım.
Karadağ’da tiyatroya gidecek olacağını sanmıyorum olsa yapalım. Bu maliyetli bir iş. Bu proje Kalkan veya Kaş’ta olmuş olsa ihtiyaçlara cevap
vermesi lazım. Ama Karadağ’da böyle bir olanak, altyapı olmadığı, paramızın da olmadığı ve borcumuzun da olduğu için yani ekonomik olarak uygun
olmadığımız için bu projeden vazgeçtik. Şuan çok amaçlı dediği zaman tiyatro vs. değil genel olarak mahallelerin ihtiyaçlarını biliyorsunuz toplantı
salonu, düğün salonu yani yemek yenilebilecek bir yer bizim amacımız bu. Biliyorsunuz Kaş merkezde bir kültür merkezi inşaatı başlamışlar, kaç yıl
oldu başlayalı 5 yıl ama hala bitmemiş. 3 milyona ihale edilmiş bitmemiş tekrardan 17 milyona ihale edilmiş yine bitmemiş şuanda da bitme ihtimali yine
yoktu çünkü günü bitmiş 200 gün vermişler tekrardan 300 gün daha vermişler yine bitmemiş. Sebebini gittik sorduk araştırdık Başkan olarak taşın
altına elimi koydum biz olur verdik. Şuan müteahhitle de görüştük 60 gün içerisinde bitirip bize teslim edecek oldu. En azında ayıp ortadan kalsın,
orası öyle kalmasın, bir işlevi olsun diye 60 gündü ama bir 15 günü gitti inşallah 1 ay40 gün sonra Kültür Merkezi oluşturacağız. Hizmete sunacağız.
Amacımız bu pahalı olduğu için ve bütçemizi zorladığı için vazgeçtik sebebi bu başka bir şey değil.

Mehmet KESTEN (MHP): Başkanım projede ayrıca tiyatro salonu diye bir ibare var mı? Yok.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN : İçerinde var, inceleyin.

Mehmet KESTEN (MHP): Geniş kapsamlı olabilir, proje yapılmış, ihalede yapılmış, yer tahsisi de yapılmış tamam bütçemiz uygun değil. Ama
bunu yeniden revize edilerek 7 tane mahalleye böyle bir tesis  kazandırılması .

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Tamam işte revize edilmesi için projenin iptal edilmesi lazım yeniden proje yapılacak iptal edilmeden
böyle bir şey mümkün değil ki.

Mehmet KESTEN (MHP): Peki iptal için şartlar uygun mu?

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN : Uygun, bir şey yapılmamış sadece kazma işlemi yapılmış. Gördünüz mü bilmiyorum yerini sadece kepçeyle
düzenlemişler başka yapılan hiçbir işlem yok.
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Strateji Geliştirme Müdürü: Başkanım, yatırım programında çok amaçlı salon diye madde koymuşuz altına çizgi koymamışız yapılacaksa
tekrardan meclise gelir.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  İnşallah para bulur yaparız. Evet arkadaşlar hedefleri biliyorsunuz projeler bol bol yapılır. Bu imkanlar
dahilinde yapılır.

Mehmet KESTEN (MHP): Başkanım açıklanan stratejide çok güzel hedefler var, geçmişteki projelerin bu hedeflerin içerisine konulmasını
istiyoruz sizde belirttiniz sık sık gündeme geliyor bizde burada halkın sözcüsüyüz beyan etmek durumundayım.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Teşekkür ederim.

Mehmet KESTEN (MHP): Bende Teşekkür Ederim.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Oylarınıza sunuyorum.

Oy çokluğuyla kabul edilmiştir.  Chp 13, KMhp 3 ve Akp 2 Kabul  Akp 3 Red oyuna karşılık

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN Gündemimizin 6. Maddesi 2025 Mali Yılı Performans Programı taslağının Görüşülmesi

Komisyona havalesini oylarınıza sunuyorum. Oy birliğiyle kabul edilmiştir.

Strateji Geliştirme Müdürü:  20 Gün içerinde devam meclisi oluşturmamız lazım.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :   Gündemimizin 7. Maddesi 2025 Mali Yılı Bütçe Kararnamesi taslağının Görüşülmesi.

Komisyona havalesini oylarınıza sunuyorum.

Oy birliğiyle kabul edilmiştir.

Gündemimizin 8. Maddesi 2025 Mali Yılı GelirGider Bütçesinin görüşülmesi

Komisyona havalesini oylarınıza sunuyorum. Oy birliğiyle kabul edilmiştir.

Gündemimizin 9. Maddesi 2025 Mali Yılı Gelir Tarifelerinin görüşülmesi

Komisyona havalesini oylarınıza sunuyorum. Oy birliğiyle kabul edilmiştir.

Toplantı günümüzü belirleyelim. Hangi ün olsun ayın kaçında?

15 Ekim Salı günü Meclisimizin devam toplantısı için toplanmasını oylarınıza sunuyorum.
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Kabul edenler, etmeyenler oy birliğiyle kabul edilmiştir.

Gündemimizin 10. Maddesi 1/1000 Ölçekli KalkanBezirganİslamlar İlave Revizyon İmar Planı Değişikliği ile ilgili hazırlanmış olan (Kalkan
Mahallesi 2653 Parselin Doğusunda Kalan Park Alanında Trafo Alanı Düzenlemesi ) İmar Komisyonu Raporunun görüşülmesi

Halil İbrahim İĞLİ (CHP): İmar komisyon raporu uygundur.

Fırat DEMİRCİ (AKP): Uygundur Başkanım.

Mehmet KESTEN (MHP): Uygundur.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN : Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler. Oy birliğiyle kabul edilmiştir.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Gündemimizin 11. Maddesi  Andifli Mahallesi 28 Ada 2 ve 14 Parseller 1/1000 Ölçekli Koruma Amaçlı
İmar Planı Değişikliği İmar Komisyonu Raporunun görüşülmesi.

Halil İbrahim İĞLİ (CHP): İmar komisyon raporu uygundur.

Fırat DEMİRCİ (AKP): Uygundur.

Mehmet KESTEN (MHP): Uygundur Başkanım.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :   Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler Oy birliğiyle kabul edilmiştir.

Gündemimizin 12. Maddesi İlçemiz genelindeki engelli ve ihtiyaç sahibi bulunan vatandaşlarımıza elektrik ve su abonesi verilebilmesiyle ilgili
konunun görüşülmesi

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Bu madde Özürlü, ihtiyaç sahibi ve kimsesiz vatandaşlar için yapılmıştır. Bu konu da yardım için uygun
görürseniz. Zaten bu konu ile ilgili bir komisyon kuracağız. Bu komisyon inceleyecek karar verecek ona göre verecek herkese değil yani Müdürümün
de açıkladığı gibi bu şekilde ki kişilere yardım için konulmuş bir maddedir.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN : Evet grupları adına söz almak isteyen.

Halil İbrahim İĞLİ (CHP): CHP grubu olarak uygundur.

Fırat DEMİRCİ (AKP): Bizler hiçbir vatandaşımızın mağdur olmasını istemeyiz ama bunu kanuna dayalı olarak verilmesi lazım araştırılmasının
tam olarak yapılıp yapılmadığını bilmiyorum.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Mutlaka, İmar müdürümün söylediği bir madde var orada ona istinaden zaten araştırarak verilecek zaten
komisyon kurulacak sizlerde bulunun içerisinde.
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Fırat DEMİRCİ (AKP): Oluruz başkanım hiç sıkıntı yok ama yarın bir gün hiç birimiz..

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Araştırılıp öyle gelecek ona göre zaten yanlış olsa biz imza atmayız. Bizim tek amacımız kimsesiz, ihtiyaç
sahibi kişilere yardım etmek yoksa başka türlü olsa komisyon bile kabul etse ben kabul etmem.

Fırat DEMİRCİ (AKP):  O konuda şüphemiz yok başkanım. Bizim söylemek isteğimiz şu madde yazılırken basit yazılmış ama açılımı biraz
genişletilmiş yarın bir gün sorun olmasın. Çünkü elektrik su abonesi  için kanunen bir dayanağının olması lazım.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Biz zaten o maddeye dayanarak yaptık bunu.

Fırat DEMİRCİ (AKP):  Bizim niyetimiz kötü değil ama bilinmesinde fayda vardır bütün meclis üyeleri ne derece araştırdılar bilmiyorum yarın
bir gün başımız ağrımasın.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  İnşallah ağrımaz.

Fırat DEMİRCİ (AKP):  Bilginize sunmak istedim yoksa Ak Parti grubu olarak elektrik su abonesi verilmesin diye bir yaklaşımımız yok kimse
mağdur olmasın ama maddenin düzeltilip tekrardan gelmesini istiyoruz.

Mehmet KESTEN (MHP): Başkanım burada madde 5393 sayılı kanun 84. maddesine göre tamam ama mesela yaşlılar için diyor, ben inşaat
yaparım babamın üzerine, inşaat yaparım öğrenci çocuğumun üzerine biz bunun önünü nasıl alacağız? Burada yanlış anlaşılmasın Fırat beyin de
bahsettiği gibi amacımız elektrik su abonesi alamasın vatandaş veya kimseyi engellemekte değil.

Amacımız madem kaçak yapıya, imarsız yerlere karşıyız elektrik su alamadı vatandaş şimdiye kadar bunları istisnai durum yaparak yarın biz
bunun önünü alamazsak biz bununla sorumlu oluruz.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Maddeden öğrenci ve yaşlı ibaresini çıkaralım. Engelli, kimsesiz, gazi olarak revize edelim.

Mehmet KESTEN (MHP): Maddeyi biraz kısıtlamamız gerekiyor amacımız buysa

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Bu iki ibareyi çıkaralım Müdür bey, çıkarılmış şekilde Engelli, kimsesiz, gazi olarak kastederek bu
şekilde oylarınıza sunuyorum. Oy çokluğuyla kabul edilmiştir. Chp 13, Mhp 3 kabul oyu ve AKP 5 Red oyuna karşılık.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN : Gündemimizin 13. Maddesi Ağullu Mahallesi 1/1000 Ölçekli Uygulama İmar Planı Teklifi konusunun
görüşülmesi

Arkadaşlar bu madde bir önceki toplantıda Antalya Büyükşehirdeydi. Büyükşehirde bunu reddettiler. Daha sonra söylediler ki tekrardan getirin
oylayacağız dediler. Bizde tekrardan getirdik. Komisyona havale edip 5 dk ara veriyoruz daha sonra oylamaya geçiyoruz.

Fırat DEMİRCİ (AKP):  Yeterli bilgi varsa neden tekrar geri döndüğüne dair kafamızda soru işareti oluşturmasın.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Dediler ki orada bize, bazı düzeltilmesi gereken yerler var daha sonra askıda da düzeltilebilir onun için
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tekrar gönderin dediler.

Halil İbrahim İĞLİ (CHP): Uygundur.

Fırat DEMİRCİ (AKP): Uygundur Başkanım.

Mehmet KESTEN (MHP): Uygundur.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Komisyona havalesini oylarınıza sunuyorum.

Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Buyurun komisyon üyesi arkadaşlar 5 dk ara, aradan sonra görüşmek üzere,
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T.C

KAŞ BELEDİYE MECLİSİ

01.10.2024 TARİHLİ EKİM AYI MECLİS TOPLANTI TUTANAĞI 

MECLİS BAŞKANI            : Erol DEMİRHAN

MECLİS KATİPLERİ          : Hacer BİLGİÇ – Uğur GUNCAN 

                                                        TOPLANTIYA KATILAN UYELER

Erkan DEMİRCİ, İsmail ŞAH YILMAZ, Aşkın YENİER, Şükrü KOÇAK, Halil İbrahim İĞLİ, Hacer BİLGİÇ, Uğur UNAL, Cihan
KARAGUL, İbrahim NİŞANCI, Mehmet ÇOTUR, Mehmet KOCAER, Uğur GUNCAN, Fırat DEMİRCİ, Talat BOLEL, Hüseyin SERTÇELİK,
Mehmet KOÇYİĞİT, Ramazan YILDIRIM, Murat YILMAZ, Muzaffer GÖKÇUL, Mehmet KESTEN

                                                    TOPLANTIYA KATILMAYAN UYELER

Recep SARICA, Adil ARSLAN, Halil ARIKAN, Cemil TUFAN, Nurgün ERDOĞAN 

TOPLANTI TARİHİ           : 01.10.2024

TOPLANTI SAATİ             :  14:40 

           2024 YILI EKİM AYI MECLİS TOPLANTISI BİRİNCİ BİRLEŞİMİN İKİNCİ OTURUMU

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN : Evet arkadaşlar ikinci oturumu açıyorum. Yoklama, evet gerekli çoğunluk vardır. Toplantı bize katılmayan
arkadaşlar var. Adil Arslan, Halil Arıkan, Recep Sarıca, Cemil Tufan ve Nurgün Erdoğan mazeretli sayılmalarını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler.
Oy birliğiyle kabul edilmiştir.

Halil İbrahim İĞLİ (CHP): CHP grubu olarak Çerçiler‘deki düğün salonunun ismini feyzi Gürsoy’un düğün salonu olarak gündeme alınmasını
teklif ediyorum.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Gündeme alınmasını kabul edenler. Oy birliğiyle kabul edilmiştir.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN : Gündemimize geçiyoruz.

T.C. 
ANTALYA KAŞ İLÇE BELEDİYESİ 
2 NOLU BİRLEŞİM TUTANAĞI

Başkan

Erol DEMİRHAN 
Belediye Başkanı

Katip

Hacer BİLGİÇ 
Meclis Üyesi

Yedek Katip

Uğur GÜNCAN 
MECLİS ÜYESİ

1



Ağullu Mahallesi 1/1000 Ölçekli Uygulama İmar Planı Teklifi konusunun görüşülmesi

Halil İbrahim İĞLİ (CHP): İmar komisyon raporu uygundur.

Fırat DEMİRCİ (AKP): Uygundur Başkanım.

Mehmet KESTEN (MHP): Uygundur.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Oylarınıza sunuyorum. Oy birliğiyle kabul edilmiştir.

 Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :   Çerçiler Mahallesinde bulunan Düğün Salonun yeri Feyzi Gürsoy’un ailesi tarafından verilmiş kızları
babamızın adının verilmesini istiyoruz dediler. Daha önceden yazıyormuş ama Çerçiler Düğün Salonu diye anılınca rahatsız oluyorlarmış. Bizlerde
meclisten geçirilip verelim dedik. Çerçiler Düğün Salonun isimin Feyzi Gürsoy olarak değiştirilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler. Oy

birliğiyle kabul edilmiştir. Hayırlı uğurlu olsun. Aldığımız kararlar Kaşımıza, milletimize ülkemize hayırlı olsun.

Dilek ve Temenniler.

Fırat DEMİRCİ (AKP): Ekim ayında alınan kararlar Kaş’ımıza Antalya’mıza hayırlı olmasını diliyor saygılar sunuyorum.

Mehmet KESTEN (MHP): Ekim ayı toplantısında alınan kararların ilçemize memleketimize hayırlı olması ve daha güzel toplantılarda buluşmak
temennisiyle.

Halil İbrahim İĞLİ (CHP): Ekim ayı meclisinde alınan kararlar ilçemize hayırlı olsun Ekim ayı içerisinde biraz yoğun geçecek güneşimiz var 29
Ekim kutlamalarımız var tiyatro festivalimiz var inşallah burada da birlikte olmak dileğiyle teşekkür ederim.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Birkaç kelime söyleyeyim şimdi bir altı tamamlamak üzereyiz yönetimimizde ki altı ay içinde ne yaptık
gerekli stabilize çalışmalarımızı hep söylüyorum şu anda devam ediyoruz aşağı yukarı 250 km yakın stabilize çalışma yaptık.  35.000 metre² parke taşı
döşedik Bunun yanında ne yaptık bir tane yıkama aracı aldık. Bir tan e vakumlu süpürge aldık. Bunun yanında bir tane Çevre Bakanlığından geçmiş
dönemde bu çöp kamyon alınmış fakat bu çöp kamyonu nedense yanmış nasıl yandıysa içinde maytap patlamış bir şey dediler bunu tamir ettirdik
hizmete sunduk bunun yanında ekstra bir tane daha çöp kamyonu yaptırdık bir tane Vidanjör yaptırdık. Kültür Merkezimizi bitirmek üzereyiz. Bazı
imar planı yapılan yerlerde 18 çalışması yapıyoruz yanılmıyorsam Çukurbağ mahallesi ve Gefede mahallesi yapıyoruz. Bazı dedikodular var Harita
mühendisleri arkadaşlar bize iş vermiyor diyor. Harita mühendisi çalışmak isteyen varsa gelsin belediyemize bölüştürür veririz. Benim ne kardeşim
mühendisi ne de amcamın oğlu hiç kimse yok hepsi yabancı herkes eşit tanıdığınız varsa yapmak isteyen buyursun gelsin biz hızlı bir şekilde bunları
yapıp geçirmek istiyoruz. Bunun yanında biraz önce sizlere bir tablo dağıttım incelediniz mi bilmiyorum.  Arkadaşlar geçmiş dönemde bir şey
söyleyeyim bunu yani söylemeden duramayacağım geçen dönemde kışın bütün işletmeleri açık tutmuşlar Ekim, Kasım, Aralık, Ocak, Şubat, Mart
aylarında belediyemizin zararı 18.437.000 TL elektrik ve su parası dahil değil. Bunları da eklersek 20.000.000 TL zarar etmişiz. Yani bunu söylemem
lazım.

Mehmet KESTEN (MHP): Bir şey dikkatimi çekti de başkanım, Eylül ayı yok burada.
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Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Eylül ayını koymadık, koysak ta fark etmez. Son 6 ayın özetini çıkardık.

Mehmet KESTEN (MHP): Tartışma konusu değil zaten.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Bir sonra ki meclise geriye kalan son 6 ayın özetini çıkarırım size. Yani 20.000.000 TL zara bu senin, onun,
bunun, benim param bu başkasını parası değil bu 29 Ekim de işletmeleri kapatacağız. Açık tutsak bizde zarar edeceğiz. Kışın burada denize giren,
işletmeyi kullanan yok. Bizimde performansımız, Nisan, Mayıs, Haziran, Temmuz, Ağustos ayının sonuna kadar olan Eylül ayı bir sonra ki mecliste
gelecek. Bizimde şuana kadar 97.091.489 TL ciro yapmışız. Bunun 47.587.000 TL masraf. 49.512.000 TL kar olarak gözüküyor. Düğün
salonumuz, dondurmacı vs. alınan ödenekler var bunlar dahil değil. Bizimde performansımız bu, her şey açık ve şeffaf. Bunu söylemesem de olmazdı.
Yazık 20.000.000 TL boşa gitmezdi. Bunu alıp harcasalardı da %50 faizli 20.000.000 TL kredi alıp  bunu bana ödetmezlerdi.  Herkese Hayırlı
Uğurlu olsun çalışmalarımız. Şuan her şeyimiz hızlı bir şekilde devam ediyor. Çalışmaya devam. İnşallah yılbaşına kadar her şeyi düzene koyacağız.
Seneye yatırım yılımız olacak. Köylerimizi güzelleştireceğiz, yollarımızı şehirlerimizi güzelleştireceğiz. Bunun yanında otopark için 34 tane talipli var
yeni proje yaptırtıp yapişletdevret modeli ile faaliyete geçirmek için uğraşacağız. Çünkü Belediyemizle yapmaya kalksak, bütçesi buna yetmez.

Fırat DEMİRCİ (AKP): Otogardan mı bahsediyorsunuz?

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Evet. Otogardan bahsediyorum. Çünkü öyle bir faaliyete geçsin yapalım şuan 34 firma talip
Büyükşehir’den bir kurum yapalım diyorlar. Şehrimize uygun olarak onu da yapabilirsek 5 yılda o yeter bize. Pazar yeri konusunda da geçenler de
Sokullu’nun varisleriymiş geldiler görüştük. Tabi orda başka varisler zormuş başkaları da varmış. İnşallah onlarla da görüşeceğiz bir çözüme
bağlayabilirsek, daha düzgün tozun içerisinden kurtulan bir pazar yeri gibi bir yer yapmaya çalışacağız. İnşallah başarırız. Bu da bize nasip olur.
Kaş’ımızı biraz daha güzelleştiririz. Kaş’ımız güzel, seviyoruz. Her yeri güzel, köyümüzle kentimizle hep birlikte 5 yıl içerisinde gerekli yere getireceğiz.
Arkadaşlar bizde yemek içmek yok. Her şey burada.

Fırat DEMİRCİ (AKP): Sizin sofranız boldur başkanım.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Soframız bol, cebimizden yedirip içiriyoruz. Ben belediyenin tesisine gidiyorsam yemeğini yiyip, çayını
içiyorsam parasını veriyorum. Düğüne gidiyorsam takısını cebimden takıyorum. Yoksa senin paranı benim paranı harcamam, cebimden gücüm
yetiyorsa harcarım.

Şuan da bir dedikodu var, Başkan burs verecekti burs vermiyor diye. Bunu söylemeyecektim ama şuanda maaşımla şuanda 50 tane
öğrenciye burs veriyorum. Her ay herkes alıyor. Herkes Hesap bilgilerini verdim maaşım hesaba gelmeden onları hesabına yatıyor. Verdiğimiz sözün
arkasındayız. Allaha çok şükür kendi kazancımız kendimize yetiyor.

Mehmet KESTEN (MHP): Allaha kabul etsin Başkanım.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN :  Sağ olun var olun. Bunu söylemeyecektim ama bazı dedikodular duydum onun için söylüyorum, hayır
söylenmez ama bizi söylemek zorunda bıraktılar. Hepinize çok teşekkür ederim. Hayırlı uğurlu olsun hep beraber Kaş’a hizmet edelim. Başka bir
düşüncemiz olmasın.
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